

dastre No 3912-301 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Emard de la Cité de Montréal;

26.—Une lisière de terrain de forme irrégulière, bornée au sud par le lot du cadastre No 3912-304, ledit côté mesurant à peu près 26.5 pieds; à l'ouest par le lot du cadastre No 3912, ledit côté mesurant à peu près 324.0 pieds; au nord par la rue St-Patrice, ledit côté mesurant à peu près 26.5 pieds; à l'est par le lot du cadastre No 3929-121, 122, 148, 150, 151, 152, 153, 154, 155 et 156, ledit côté mesurant à peu près 353.0 pieds; contenant une superficie d'à peu près 8970 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant le lot du cadastre No 3929-149 des plan et livre de renvoi officiels du quartier Emard de la Cité de Montréal.

Le tout suivant le plan de l'amélioration déposé dans le bureau de l'inspecteur de la cité.

Toutes les dimensions ci-dessus sont en pieds et décimales anglaises.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,
DAMPOUSSE, JARRY & BUTLER
Procureurs de la Cité de Montréal.

Hôtel de Ville,
Montréal, 22 août 1911



CITE DE MONTREAL

Prolongation de Délai.

Relativement à l'annonce qui a été publiée, demandant des soumissions pour trottoirs permanents, avis est par les présentes donné que le délai pour le délai desdites soumissions est prolongé du 5 septembre au 7 septembre 1911. Par ordre du Bureau des Commissaires.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Bureau des Commissaires,
Hôtel de Ville,
Montréal, le 1er septembre 1911.

the official plan and book of reference for the Emard ward of the City of Montreal.

26.—A piece of land, irregular form, bounded on the south side by lot cadastral No. 3912-301, said side measuring about 26.5 feet; on the western side by lot cadastral No. 3912, said side measuring about 324.0 feet; on the north side by St. Patrick street, said side measuring about 26.5 feet; on the eastern side by lot cadastral No. 3929-121, 122, 148, 150, 151, 152, 153, 154, 155 and 156, said side measuring about 353.0 feet; containing a superficial area of about 8,970 square feet, the said piece of land being lot cadastral No. 3929-149 of the official plan and book of reference for the Emard ward of the City of Montreal.

The whole in accordance with a plan of the improvement deposited in the City Surveyor's office.

All the above dimensions are in English feet and decimals.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,
DAMPOUSSE, JARRY & BUTLER,
Attorneys for the City of Montreal.

City Hall,
Montreal, 22nd August, 1911.



CITY OF MONTREAL

Extension of Time.

In reference to an advertisement, inviting tenders for permanent sidewalks, notice is hereby given that the time for receiving said tenders is extended from the 5th of September to the 7th of September 1911, at noon. By order of the Board of Commissioners.

L. N. SENECAI,
Secretary

Board of Commissioners,
City Hall,
Montreal, Sept. 1st, 1911.